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Rada Gminy w Waśniowie 

 

Protokół nr XXVI/2021 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie 

odbytego w dniu 29.03.2021r. 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie.  

Obrady rozpoczęto 29 marca 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Buczkowski 

2. Janusz Bugajski 

3. Mirosław Chamera 

4. Krzysztof Chojnacki 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Łukasz Pawłowski 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył dwudzieste szóste posiedzenie 

Rady Gminy, drugie tegoroczne i poprosił o sprawdzenie quorum. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne, 

gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 13 Radnych. Przewodniczący 

podziękował obecnym za przybycie. Wiadomo, że czas jest specyficzny, niemniej jednak 

obradować musimy bo są sprawy bieżące i Gmina musi odejmować decyzje zgodnie z innymi 

przepisami, zawłaszcza jeżeli chodzi o dział finansów.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przypomniał, iż porządek obrad został dostarczone radnym  

na Komisjach Tematycznych w ustawowym terminie, a także był omawiany na komisjach 

tematycznych. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie porządku obrad. Zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 
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1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XXIV/180/2020 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2021 – 2025 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2021 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Waśniów w 2021r 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Waśniów 

12. Sprawy różne 

13. Zakończenie obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący powitał na obradach Wójta Gminy Waśniów Krzysztofa Gajewskiego, 

Skarbnik Bogumiłę Bugaj, oraz Radnych.  

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący przypomniał, iż protokół z poprzedniej sesji został zwyczajowo wyłożony 

godzinę przed rozpoczęciem obrad oraz był dostępny do wglądu w Biurze Rady Gminy. 

Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał protokół pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



3 

 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów za. 

 

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami 

Przewodniczący Mirosław Chamera: Panie Wójcie, proszę o zabranie głosu. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.  

- Zacznę od tematu, który jest jak widzimy bardzo bolesny nie tylko w naszym kraju, w ogóle 

na świecie. Mówimy tutaj o właśnie o COVID-19.Chciałem poinformować, bo jesteśmy na 

bieżąco z Panem Doktorem, Kierownika Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej, o sytuacji, 

jaka panuje. Generalnie można powiedzieć w zachorowalności, czy w ogóle utrzymaniu, 

wprowadzeniu szczepień ochronnych. W dyspozycji, że tak powiem Gminnego Zakładu, czyli 

ośrodka zdrowia w Waśniowie, w Garbaczu, jeżeli chodzi o obsługę mieszkańców. Trzeba 

powiedzieć tak szczerze, rzeczywiście, widać, że ta epidemia można powiedzieć, no przybiera 

na sile. To zresztą chyba jest widoczne wszędzie. Te ogłoszenia, które otrzymujemy z różnych 

stron medialnych. Wiemy, że było 35 000 wczoraj, czy dziś prawie 30 000 i zbyt niepokojące 

informacje, które mówią, że jakby to epicentrum ma być w okresie Świąt i po Świętach,  

w pierwszym, czy drugim tygodniu kolejna, kolejne zwiększenie liczby zachorowań, więc 

staramy się, żeby te wszystkie obostrzenia, które są, na ile to jest możliwe, one po prostu były 

przestrzegane i na tyle, na ile możemy wspólnie, wspólnymi siłami w jakiś sposób tutaj 

reagować. 

Chciałem powiedzieć, że na bieżąco jest temat dostępności tutaj do ośrodków zdrowia. Może 

jest to utrudnienie z racji tego, że wiele tych działań jest podjętych na zasadzie teleporad, bo 

jest to no wyższa konieczność, ale mimo wszystko ta otwartość na osoby, które potrzebują 

takiej pomocy, jesteśmy otwarci. Wizyty również domowe i inne tutaj, tak jak badania 

profilaktyczne, inne  rzeczy. One funkcjonują w miarę na bieżąco. 

Chciałbym podkreślić, że ilość szczepień, które mieliśmy do tej pory. Mówimy to tak 

szczepienia pierwszą dawką, one się zaczęły 25 stycznia w takiej chronologii, że były to raz  

w tygodniu. Teraz ten system szczepień jest bardziej zintensyfikowany w zależności od tego, 

ile tych szczepionek otrzymujemy, ale na dzień jakby, na dzień 29 dzisiaj szczepienia mamy 

wykonany 330 jest jedną dawką. Szczepienie drugą dawką 240 i szczepienia AstraZenecą 

pierwszą dawką 70. Tutaj jak widzimy ilość tych szczepień dziennie odbywa się mniej więcej 

gdzieś po 30 osób. Jest ciągłość, co z Panem Doktorem na bieżąco rozmawiamy. Jest ciągłość 

osób zapisywanych właśnie w poszczególnych sekwencjach wiekowych. No i ta lista jest 

uzupełniana. Oczywiście zgłaszają się już osoby te, które są zapisane w kolejnych, w kolejnych 

edycji szczepień. Informacje jakie uzyskaliśmy, no nie było jakiejś sytuacji tego typu po tych 

szczepieniach. Owszem, pacjenci muszą odczekać ten temat czasowy. Są jakieś drobne, że tak 

powiem gorączkowe spraw i inne i tak dalej po tych szczepieniach, szczególnie po pierwszej 

dawce. Po drugiej to Pan Doktor mówił raczej nie było jakiś takich działań, takich 

uderzeniowych, negatywnych. No i tak jak mówię, że zakres zadaniowy jest dość trudny 

czasowo do objęcia tutaj musi, musi to być akurat badanie i przygotowanie. Także nie jest to 

łatwy czas, myślę, że dla nas wszystkich, a dla służby zdrowia, myślę że szczególny. 

To tak jak Pan doktor mówił, że te wszystkie wizyty i zgłoszenia, które są, mogą być, 

słuchajcie utrudnienia, proszę Państwo, ponieważ mimo że są tutaj 3 telefony stacjonarne, 2 

komórkowe one są powołane do ulicznej wiadomości. To podobnie jak i w Garbaczu 2  telefony 

stacjonarny i komórkowy. No są takie chwile, że zdarza się tak, że ciężko się nieraz może 
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wstrzelić w ten numer, że tak powiem do ośrodka zdrowia, ponieważ tak jak mówię że idą  

i teleporady. Jeżeli jest lekarz i pediatra, i lekarz ogólny i jeszcze jest temat szczepień, które no 

wymaga pewnej kontroli, uzupełnień, no szereg innych rzeczy. Więc nieraz jest tak, że 

rzeczywiście ciężko się może było w pewnych godzinach, tam gdzieś rannych, w jakiś sposób 

może i dodzwonić. Rozmawiałem z Panem Kierownikiem, czy uruchomić jeszcze jeden może 

numer telefonu na ten czas szczególnych potrzeb, czy, czy tej informacji z innego zakładu 

opieki zdrowotnej. No ma się zastanowić, zobaczymy. Były takie pojedyncze przykłady  

i staramy się na to w jakiś sposób zareagować. 

Tak bardzo ogólnie powiem, że tak jak mówiłem na bieżąco jesteśmy ze wszystkimi 

sprawami co do szczepień, co do dowozu, przewozu i tak dalej, i tak dalej. Również to co 

mówiliśmy z decyzją Wojewody, strażacy są tutaj samochody, 3 jednostki OSP, które 

zgłoszone zostały do przewozu osób, tak zwaną L-ką i R-ką. Będziemy te osoby na każde 

zgłoszenie, jeżeli tylko jest taka możliwość dowozić, przywozić i tutaj żadnych problemów nie 

ma. Również mówiliśmy o transporcie przez nasze samochody, które są w urzędzie, gdyby była 

taka potrzeba.  Chciałbym powiedzieć, że te jednostki dostały już od przesłane to kurierem, 

niezbędne środki, takie jak maseczki, płyny, ubrania specjalne i te rzeczy, które są potrzebne 

do transportu, czy zabezpieczenia strażaków, czy osób podczas transportu tych osób do 

szczepień i to już zafunkcjonowało, więc tutaj jesteśmy na bieżąco w tych kwestiach i staramy 

się w jakiś sposób to wszystko monitorować. 

Również i zabezpieczamy  to co mówiliśmy o szkołach, wiemy, że system zamknięcia szkół 

jest od dnia dzisiejszego. Generalnie można powiedzieć, że wszystkie te instytucje otrzymały 

od nas również te wszystkie środki zabezpieczające. Niezależnie od swoich tutaj zamówień, 

my również jako Samorząd przekazaliśmy niezbędne materiały, czy zabezpieczenia do tych 

właśnie instytucji. Również i również jest schronisko Świętego Alberta, w sposób szczególny 

wiemy, że są osoby starsze i tam odpowiednia ilość tego sprzętu, środków dezynfekujących, 

maseczek, rękawiczek i tak dalej również została zabezpieczona, dowieziona. I również w dniu 

dzisiejszym mamy również do odebrania w ramach Urzędu Marszałkowskiego programu 

pomocowego właśnie COVID-owskiego dzisiaj pulsoksymetry. Chyba w ilości 16 sztuk, które 

również będą przekazane do poszczególnych jednostek szkół, nawet i Kół Gospodyń 

Wiejskich, bo chodzi o tą samą kontrolę, na ile to jest możliwe, to po prostu przekażemy. 

- Kolejna informacja, ona będzie się wiązać również tematyką zmian w budżecie później. Co 

prawda niewielkich, ale musimy powiedzieć o tym, że uczestniczymy w tym programie 

operacyjnym Pomoc Żywnościowa, współfinansowana z Europejskiego Funduszu Pomocy 

najbardziej potrzebującym i ten program właśnie na, na ten rok. Mieliśmy zarejestrowanych 

niecały 1000 osób. Już dzisiaj jest koło 1200 i prawdopodobnie zakładamy, że będzie to przez 

to zwiększenie osób dochodu na osobę, zwiększy się również ta osób, liczba osób, która będzie 

również  z Gminnych Ośrodków Pomocy korzystać właśnie z tej formy. I dlatego mówimy tu, 

teraz dziękuję za współpracę również z Bankiem Żywności, bo ona jest naprawdę nieodzowna. 

Co prawda, musimy tą żywność dystrybuować, przywozić, transportować, przewozić, 

przetrzymywać i następnie przekazywać dla osób potrzebujących. No akurat już prawie 12 ton 

tej żywności poszło w okresie przedświątecznym, tego asortymentu, który otrzymaliśmy.  

W dalszym ciągu będziemy to wykonywać również w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej. 

- Podpisaliśmy umowę z Wojewodą na, na ten program Wspieraj Seniora, czyli wszystkie te 

osoby w wieku powyżej 70+ czy z zakupami, czy z pomocą, czy zakup leków, przywóz, 

transport. Mamy na bieżąco i z tej pomocy skorzystało 36 osób.  

- Z innej kwestii to po raz kolejny, jak już tutaj zebraliśmy taką pewną informację dla Państwa 

Radnych. Myślę, że ważna informacja, bo od 2013 roku zaczęliśmy wsparcie z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska, częściowe, częściowy udział środków własnych. Mówię tutaj 

o likwidacji azbestu. Tak jak mówię w tamtym roku, w tamtym roku ponad 100 ton żeśmy 

zutylizowali, a z eternitu i w ogóle na przestrzeni tych lat, które już prowadzimy taką formę 
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odbioru nieodpłatnego od mieszkańców zebraliśmy ponad 600 ton tych materiałów 

zawierających azbest. W sumie ponad 200 000 wydaliśmy środków na tą utylizację. W tym 

roku też zbieramy wnioski do 31 maja tego roku od osób. Tych wniosków jest już jest 18. 

Będziemy w dalszym ciągu kontynuować tą formę utylizacji materiałów niebezpiecznych. 

- Dokonaliśmy już  odbioru wszystkich oczyszczalni ścieków, tych z etapu tak zwanego 

czwartego. Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Waśniów. Tak jak 

Państwu tutaj na bieżąco informowałem, mieliśmy pewne obostrzenia co do lokalizacji 12 

wybudowanych sztuk tych oczyszczalni, które się znajdowały pod nadzorem archeologicznym 

6 sztuk i badania wykopaliskowe przy 6 właśnie oczyszczalniach, które był bardzo blisko 

zlokalizowane tych miejsc, które są u konserwatora zabytków. Wybraliśmy tutaj nadzór 

archeologiczny. Te prace były prowadzone. Oczywiście w trakcie badań zaobserwowano kilka 

niewielkich elementów osadnictwa z okresu właśnie tego późnego średniowiecza  

i prehistorycznego. One zostały zrobione zdjęcia, dokumentowane i zrobiliśmy to we 

właściwym czasie, że odbiory mieliśmy wykonane wszystkich oczyszczalni ścieków przez 

Komisję powołaną przeze mnie i również przez mieliśmy również kontrolę problemową przez 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Kielcach, gdzie no dość ciepło wyrażano się na 

nasz temat wykonania tych inwestycji. No i oczywiście teren, byli w terenie na lokalizację tych 

oczyszczalni ścieków wykorzystaliśmy pogodę, która pozwoliła, że tak powiem zamknąć 

wszystkie te zadania w tym terminie. Wartość inwestycji 1 771 000. Tak jak mówiłem, 

pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu 1 190 000, która i to dofinansowanie, które w połowie 

będzie umarzalne po rozliczeniu zadania, więc wpłynęły już środki. Z tego, co wiem, 

uregulowaliśmy  już płatność poodbiorową za wszystkie zadania i myślę, że będziemy z czasem 

wnioskować również na umorzenie  tej wielkości, która jest możliwa. 

- Krótko tylko przypomnę i powiem, że uruchomiliśmy informacja dla wszystkich Sołtysów, 

mieszkańców gminy. Poszło to w różnych formach i prasowej, i radiowej i również 

ogłoszeniowej, Spis Powszechnej Ludności. Jak mówimy Spis Powszechny, to znaczy Spis 

Powszechny obowiązkowy dla nas wszystkich jako mieszkańców nie tylko w naszej gminie, 

ale w całej Polsce. Wybranych zostało 3 Rachmistrzów, którzy będą na tym terenie 

funkcjonować. My też będziemy od 1 kwietnia od godziny 8:00 do 15:00 w Urzędzie będzie 

wyznaczone stanowisko, które będzie wspierać, pomagać również wszystkie sprawy 

załatwiane, również z prowadzeniem Spisu. 

- Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, jak i również Inspekcji 

Weterynaryjnej. Te wszystkie informacje przekazaliśmy we właściwy sposób do osób 

zainteresowanych. 

- Chciałem również poinformować, że 22 marca podpisaliśmy porozumienie i umowę  

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska na taki program związany z „Czystym 

Powietrzem”, czyli generalnie będzie jest osoba, która jest po jednym szkoleniu, będzie kolejne 

szkolenie i myślę, że w miesiącu kwietniu będzie już dostępność, że tak powiem udzielenia 

informacji, przyjmowania wniosków zainteresowanych osób, które będą zainteresowane 

programem „Czyste Powietrze”, który w tym programie, gdzie można uzyskać środki na 

termomodernizację, na docieplenie wymiany źródeł energii, na rozwiązania, które ograniczą 

emisję CO2 do atmosfery, więc to jest temat, który został podpisany z informacji jakie podaje 

Wojewódzki Fundusz, że, że większość gmin w województwie Świętokrzyskim taką umowę 

podpisało. Niemniej, nie ukrywamy, że będzie również forma wsparcia dla Samorządów na 

utworzenie takiego miejsca przyjmowania interesantów w postaci sprzętu komputerowego  

i również dostępności tej pełnej bazy informacji danych w połączeniu z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska. 

- Również zagospodarowanie wód opadowych i roztopowych, o czym Państwo usłyszą, został 

ten program na województwo Świętokrzyskie uruchomiony. On jest chyba 3,7 miliona na nasze 

województwo. Chodzi tutaj o budowanie i przejmowanie wód opadowych, czy roztopowych  
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w kwocie do 5000 zł na tworzenie właśnie takich zbiorników naziemnych, ziemnych, 

wgłębnych oczek itp., itd. Ta informacja będzie również rozpropagowana. Jeżeli ktoś będzie 

chciał z tego skorzystać również w tej formie, mamy taką informację do przekazywania.  

- Kolejną rzeczą, która może w takiej kolejności powiem, że wystąpiliśmy o stażystów,  

o kolejne osoby. Powiem Państwu, że nie jest takie łatwe i proste, ponieważ ilość podań, które 

wpłynęło do nas z początku była większa, niż zapotrzebowanie. No ale okazuje się w ten 

sposób, że cieszę się z niektórych przypadków, że osoby są już zatrudnione i one wypadają 

jakby z listy bezrobotnych. To jest na pewno jeden fakt, a niektórzy no po prostu porezygnowali 

ze statutu stażysty. No i mieliśmy nawet nie pewien problem, aby  sformułować te 4 miejsca 

na, na ten staż. 

- Również zgłosiliśmy 6 osób na pracę roboty publiczne. Oczywiście muszą to być osoby 

zarejestrowane, bezrobotne i powiem Państwu, że dzisiaj odebraliśmy rano, bo akurat chcemy, 

żeby być może jutro, pojutrze ta większa grupa też już zadziała jeszcze w takich pracach, trochę 

porządkowych na pierwszy rzut. 6 osób i też powiem, że nie jest łatwe w tych podaniach, które 

otrzymaliśmy, którzy są osoby zainteresowane wybrać osoby właściwe do pracy. Są to osoby, 

które, które tutaj zgłaszają się do nas. No, ale naprawdę było ciężko wybrać tą 6, która, byłaby 

odpowiedzialna, że tak powiem do tych prac. 

- Kolejna rzecz, czekamy myślę, że gdzieś koło 20 kwietnia tak, będzie rozstrzygnięcie to, do 

modernizacji budynków na terenie gminy. My złożyliśmy ten projekt w tamtym roku,  

w listopadzie i będzie to rozstrzygnięcie tego naboru gdzieś pod koniec, po 20 kwietnia. Taką 

mamy informację. 

My pamiętam, że składaliśmy taką użyteczności publicznej, na budynku użyteczności 

publicznej prawie na kwotę 2 600 000 dokończenie termomodernizacji pozostałych budynków 

komunalnych, które się znajdują na terminie gminy Waśniów. 

- Kolejne rzeczy, które są to punktowo. Będzie to przedmiotem też dzisiejszej sesji. To jeden 

temat to: poprawa warunków, a w zasadzie to jest przebudowa drogi w miejscowości 

Kraszków. Będzie to przedmiotem dzisiejszej, więc tylko powiem, żeśmy analizowali po kilku 

rozmowach z Zarządem Powiatu z Panem, Panią Starostą i Wicestarostą w tym temacie. 

Mówimy o tutaj kwoty wsparcia przez Samorząd, dotyczące drogi w Kraszkowie. Drugi temat 

też, który wcześniej analizowaliśmy to droga Nosów. Tu brakuje tu 700 metrów, w tym drugim 

przypadku jest to 360 metrów drogi. O wspólne współfinansowanie 50% na 50  na tym odcinku 

i połączenie już wykonanych w tamtym roku dróg asfaltowych. Daje to pewien układ ciągu 

komunikacyjnego. 

- Skoro jestem przy drogach, to również przekazuję informację, że w dniu dzisiejszym firma 

Fart po wygranym przetargu, który był ogłoszony w tamtym roku, weszła na wykonanie tych 

trzech odcinków dróg. Teren został przekazany od strony formalnej, geodezyjnej. Remont drogi 

w Nowym Skoszynie o długości 2200 metrów, prawie 1000 metrów w Zajączkowicach  

i Grzegorzowice 600 metrów. Układ zadaniowy, który jest tutaj przypisany, nie będę go 

przytaczał. Termin realizacji tego zadania 31 lipiec i muszę powiedzieć,  że dobrze, żeśmy 

ogłosili te przetargi w tamtym roku, żeśmy trochę zaryzykowali, ponieważ ogłosiliśmy 3 

przetargi na 3 drogi, które były właśnie w ramach dróg, przedsięwzięcia w ramach wsparcia 

dróg, Funduszu Dróg Samorządowych. Jedno było zadanie na liście zasadniczej, 2 były na 

rezerwie. Ogłosiliśmy te przetargi na trzy. Wykorzystaliśmy sytuację i wszystkie 3 nasze 

zadania zostały wpisane, podpisane umową do realizacji, więc jest to niewątpliwie dość dobra 

rzecz, ponieważ prawie 3 kilometry 700 mamy dróg, które otrzymają nowe uzbrojenie, nową 

nawierzchnię, nowe, nowe rzeczy związane z tą całą infrastrukturą drogową.  

- Również informuję, że przekazaliśmy do powiatu ze względu na to, że nie mieliśmy takich 

miejsc. Wojewoda wystąpił Świętokrzyski do nas, abyśmy zgłaszali wnioski przejścia dla 

pieszych w obszarze oddziaływania tych przejść dla pieszych. To znaczy chodzi  

o bezpieczeństwo i chodziło tutaj, aby również te wnioski mogły być takie powiedzmy wsparte. 
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To wartość 200 000 jedno, na jedno takie przejście dla pieszych lub miejsce zlokalizowane 

właśnie z tym przejściem. Gdzie musi być natężenie ruchu, wypadkowość, niebezpieczeństwo, 

ewentualnie dla korzystających z tego miejsca i tak dalej, i tak dalej. 

Przeanalizowaliśmy wszystkie drogi gminne, a szczególnie tam, gdzie mamy te kościoły, 

obiekty szkolne i tak dalej i uznaliśmy tutaj, jesteśmy po rozmowach zarówno  

z Kierownictwem, Kierownictwem Infrastruktury w powiecie jak i z Panem Starostą, że 

zgłosiliśmy 2 takie przejścia, które są bardzo niebezpieczne z punktu, no poruszania się w tych 

miejscach. To jedno, to jest przejście właśnie tutaj w Waśniowie na tym wzniesieniu i ta górka 

przejścia dla pieszych do szkoły, kościół, ośrodek zdrowia, szkoła i tak dalej. To jest to jedno 

miejsce i drugie miejsce też na drodze powiatowej w miejscowości Momina, czyli generalnie 

remiza, szkoła, kościół, cmentarz, bo to się tam wszystko kumuluje w jednym miejscu i te 

zaniżenie terenowe i tak dalej. Mogą być to miejsca pulsacyjne, oznaczane w inny sposób. 

Mogą to miejsca najazdowe, z doświetleniem, ze wszystkim. Uzgodniliśmy po piątkowej 

naradzie wideokonferencji, jakie te miejsca mogą być analizowane. Zostały wybrane już 

wstępne, pewne rozstrzygnięcia i do 31 marca te wnioski Pan Starosta tutaj taką informację 

przedłożył, że złoży do Wojewody o ujęcie tych 2 miejsc, jako miejsc szczególnie 

niebezpiecznych na terenie naszej gminy. 

- Kolejną rzeczą, która też dotyczy dróg, to związane z drogami jest, mamy już postawione 4 

nowe wiaty przystankowe. Tak jak mówiliśmy w Garbaczu tutaj między łącznikiem 

Janowicami, a jadąc Garbacza w kierunku Janowic, w Kraszkowie na krzyżówce, w Nosowie 

przez szkole i w Piotrowie na pętli końcowej autobusowej. To były najgorsze, w cudzysłowie 

powiem, najbardziej takie nieestetyczne lub budowane, jeszcze bardzo stare przystanki  

i systemowo wymieniamy ich. Również mamy porównanie cenowe tutaj na wykonanie dwóch 

przepustów przy tych przystankach, jak również wykonanie kostki osobno przetargowej i te 

prace zostaną zlecone w okresie dwóch tygodni zostaną te przystanki uzupełnione, że tak 

powiem, w całości. 

- I proszę Państwa, na koniec takie dwie informacje. Jedna to jest bardzo istotna, ważna, tak jak 

mówiłem, uczestniczymy w tak zwanym obszarze funkcjonalnym, Miejskich Obszarów 

Funkcjonalnych. Pytają się o nasze zdanie, które zadania, jakie zadania powinny być wpisane 

do Departamentu Inwestycji Rozwoju oraz wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego, 

które byśmy widzieli obszary, w jakich  zagadnieniach po to, aby można było realizować 

projekty przedsięwzięć tak zwanych strategicznych. Jak powiedziałem, każda z gmin 

samodzielnie nie jest w stanie tego zrobić. Ponieważ będą się liczyć projekty, tak jak mówię, 

związków gmin, stowarzyszeń, te, które będą rozwiązywać problem nie punktowo  

a problemowo w sensie większego obszaru. Takie wnioski składamy tutaj, tak jak 

powiedziałem w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Właśnie do takiej nowej strategii 

w obszarach, które my widzimy i należałoby to zmienić i zrobić. Również swoje spostrzeżenia 

uwagi w ramach miast nad Kamienną i również w ramach gmin tych właśnie wykluczonych, 

które jesteśmy wykluczonych, czy o niskich dochodach, że tak powiem przez uznanych przez 

Ministerstwo Polityki Społecznej. I te zagadnienia na bieżąco po prostu przekazujemy. Myślę, 

że tak jak żeśmy w strategii określili, jakie zadania, jakie obszary byłyby, proszę Państwa, przez 

nas najbardziej trafne, widoczne, aby ująć i żeby to finansowanie można było pozyskać. 

Na pewno dużym już jest zapisem to, że mamy innowacyjne źródła energii, czyli mówimy tutaj, 

że te gmin 11 Związku będzie to taki program dla Gór Świętokrzyskich, które będzie 

szczególnie chronić nie tylko Park, ale gminy, które leżą wkoło.  

Jest to dość długa tematyka. Nie będę przeciągał. Mówię, że włączyli się tutaj, włączyliśmy się 

tutaj w szeregu z innymi inicjatywami, uczestniczymy w różnych spotkaniach i forach jako 

Przewodniczący zgromadzenia, moja osoba i Pan Sławek Kopacz jako Przewodniczący 

Zarządu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich inicjujemy wszędzie, gdzie tylko to jest możliwe, 

dzięki nawet naszej uchwale i wystąpieniu, które poszło wtedy do Pana Ministra Cieślaka,  
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w sprawie uznania gmin naszych jako Związku, my wystąpiliśmy o wszystkie gminy związku 

o próbę dofinansowania gmin, które no straciły, że tak powiem przez pandemię. Okazuje się, 

że jako 4 gminy w naszym, w zasadzie 5 gmin w naszym województwie otrzymały te środki  

i muszę Państwu powiedzieć, że potwierdzono to w tamtym tygodniu na czwartkowej 

konferencji, Gmina Bodzentyn, Nowa Słupia, Gmina Bieliny, Gmina Waśniów i Gmina 

Baćkowice. Otrzymaliśmy z tego Funduszu Wsparcia Gmin Górskich  1 930 000. To jest kwota, 

która musiała być tak, jak podawałem wcześniej wpisana w zadaniach tych programu 

wieloletniego. W związku z czym no jest jakiś krok zrobiony, który, który, no zyskaliśmy. 

Jesteśmy gminą, która jest położona powyżej 500  metrów nad poziom morza i to daje nam tą 

szansę, żeśmy te środki po prostu pozyskali, jakby obligatoryjnie. 400 chyba 2 gminy w kraju 

otrzymały środki w takiej wysokości. Gmina mogła otrzymać tą wielkość do 5 milionów  

w zależności od tego, w jakim okresie pięcioletnim była tutaj ta różnica między wydatkami 

inwestycyjnymi a dochodami. W związku z czym no jest to kwota, która do nas wpłynie. 

- I również mówimy, że są takie propozycje na dzień dzisiejszy wpłynęło do nas pismo, aby 

rozważyć taką możliwość, że nasza gmina nie przystąpiłaby do Lokalnej Organizacji 

Turystycznej, która by wzmacniała ten system działalności, że tak powiem w ramach Związku 

Gmin Gór Świętokrzyskich w ramach Narodowego Parku, ale również i Ojców Oblatów na 

Świętym Krzyżu, w związku z czym przeanalizujemy, zobaczymy, jak tą sprawę możemy dalej 

poprowadzić. 

- I na koniec taka krótka informacja, ona będzie w sprawach różnych bardziej może 

wyolbrzymiona, ale chciałem podkreślić tutaj, że w ostatni piątek Drużyna GOKiS Waśniów 

wygrała mecz Czarnymi Połaniec 3:2 i zajęliśmy II miejsce. To jest niebywały sukces. II 

miejsce w III Lidze Świętokrzyskiej Piłki Siatkowej za drużyną AZS UJK Kielce. No tam są 

zawodnicy, którzy trenują zawodowo. My amatorsko i to jest taki sukces, o którym pewnie  

w sprawach różnych powie więcej tutaj pan Janusz Bugajski, ja tylko podkreślę, że no to jest 

gratulacje zbieraliśmy mnóstwo z różnych stron.  

- I na koniec informacja już taka, że przeanalizowaliśmy, zmieniła się ustawa, o czym Państwo 

wiecie, co do zamówień publicznych i organizacji przetargów. Ona trochę komplikuje nam 

życie w ogóle we wszystkich samorządach. Jak się okazuje, to mało który z Samorządów 

ogłosił te procedury przetargowe. Trwają tutaj pewne analizy całych procedur. My jesteśmy tu 

przygotowani do ogłoszenia przetargów na te drogi, których mamy dokumentację.  

I analizowaliśmy również te obszary, w których te drogie mamy, czy to powodziowe, 

powodziówek, czy dróg, które są wpisane do również i budżetu na ten rok, które należałoby 

przygotować do strony czysto formalnej, technicznej i projektowej. I taką listę zadań 

poszerzających nawet żeby być przygotowani, kiedy nie czekając, że pieniądze przyjdą, 

musimy my być przygotowani na pewne zadania. W związku z czym, są przeanalizowane. 

Mamy takich 10 pozycji, 11 pozycji. I tych pozycji, które są wpisanych do budżetu, jest 7. 

Przeanalizowane. Myślę, że myślę, że w okresie tym poświątecznym spróbujemy przygotować 

już procedury postępowania przetargowego. Tyle z mojej strony na te informacje, dziękuję 

bardzo. 

Przewodniczący Mirosław Chamera podziękował panu Wójtowi za sprawozdanie  

o wydarzeniach między sesjami. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XXIV/180/2020 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2021 – 2025 

Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na Komisjach 

Tematycznych. Zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XXIV/180/2020 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2021 - 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2021 rok 

Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały również był szczegółowo omawiany na 

Komisjach Tematycznych. Zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego 

Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały również był szczegółowo omawiany na 

Komisjach Tematycznych. Chodzi o wspólne finansowanie inwestycji znajdujących się na 

terenie gminy. Zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłosił się Wójt Krzysztof 

Gajewski.  

Wójt Krzysztof Gajewski: Proszę Państwa, te kwoty, które są wpisane tam do zadań jak 

wiemy, aby ta informacja była szersza, więc mamy ponad 300 000 na Nosów i 150 000 no  

z niewielkim haczykiem dokładamy do tego zadania, bo to jest zadanie między powiatem,  

a samorządem gminy Waśniów po 50% i jest to wartość kosztorysowa. 

Podobna kwota w tym drugim, żeby nie wracać do tematu po raz kolejny w tym drugiej 

uchwale również kwota tam jest. Wiem, że ta droga na miejscowości Kraszków, ona się 

przekręciła. Była podbudowana na tak zwanych kocich łbach, bez żadnej izolacji. Wysadziło 

tą drogę na mrozach i ta droga musi być przebudowana na tyle gruntownie i odwodniona, by 
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dać gwarancje jej tam trwałości. W związku z czym, ta kwota kosztorysowa tam jest 1 063 000  

to też jest kwota kosztorysowa. 

Jeżeli my dzisiaj podejmiemy te dwie uchwały, dzisiaj rano rozmawialiśmy tutaj z Panem 

Kierownikiem Mroczkiem w powiecie powiedział, że w pierwszych dniach po świętach ogłosi 

procedurę przetargową na te dwa zadania. I też to zadanie wspieramy tutaj kwotą, tak jak 

mówiliśmy 300 000 jak udział własny do też do ceny, kwoty kosztorysowej.  

Pilne ważne zadanie, które bardzo ważne w ciągu komunikacyjnym zarówno dla 

komunikacji tej zbiorowej, jak i również dla bezpieczeństwa na tych drogach. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący podziękował panu Wójtowi za zabranie głosu. Zapytał czy ktoś chce 

zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  

Ostrowieckiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego 

Przewodniczący Mirosław Chamera: To, o czym przed chwilą Wójt mówił w drugiej 

inwestycji też uczestniczymy. 

Zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Podczas głosowania Przewodniczący poprosił o pomoc obsługę techniczną o pomoc  

z tabletem.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ostrowieckiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Waśniów 

w 2021r 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Waśniów 

w 2021r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Waśniów 

Przewodniczący wyjaśnił, że projekt uchwały również był szczegółowo omawiany na 

Komisjach Tematycznych. Zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Marek Kaczmarski, Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta 

Serwicka, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za 

 

Ad. 12. Sprawy różne 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z obecnych chciał zabrać głos. Zgłosił się radny 

Janusz Bugajski 

Radny Janusz Bugajski: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drodzy Państwo, Pan Wójt 

wspomniał przed chwilą o niesamowitym sukcesie, jaki udało się odnieść naszej drużynie 

siatkarskiej w rozgrywkach III Ligi Świętokrzyskiej. Jest mi niezmiernie miło, że dane mi było 

uczestniczyć praktycznie od początku tej historii z siatkówką na terenie naszej gminy. I jestem 

też bardzo zadowolony, że współpracuję z takimi ludźmi jak Państwo. Mam tu na myśli całą 

Radę Gminy, która zawsze wspierała słownie i poprzez uchwały poprzez przychodzenie jeszcze 

w czasach, gdy nie było pandemii, poprzez przychodzenie na mecze i głośne dopingowanie 

naszej drużynie, pan Przewodniczący Rady Gminy również często nas odwiedzał. Zresztą 
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praktycznie każdy przynajmniej raz lub dwa był na tym, na takim meczu i wiadomo było widać 

było, że warto przychodzić. Ci ludzie, ci zawodnicy się cieszyli, że mają kibiców i to wyglądało 

bardzo fajnie. 

Ale nie byłoby tego sukcesu, gdyby nie Pan Wójt, który od samego początku, jak tylko 

hala została w Waśniowie otworzona, sam zaproponował, żeby próbować tutaj uruchomić 

jakąś, jakąś działalność sportową na, na szczeblu takim troszeczkę, troszeczkę wyższym niż 

lokalnym. Przy wsparciu kolegów moim i takich 2, 3 kolegów, którzy byli również zapaleńcami 

w siatkówce, udało się to tutaj stworzyć taką drużynę, która powolutku, malutkimi krokami od 

najniższych klasy rozgrywek po, po IV Ligę, potem III. I nie ukrywam, bo po tym ostatnim 

meczu, po tym wręczeniu nagród, zawodnicy zadeklarowali, że w kolejnym sezonie chcą 

walczyć o pełną pulę. Chcą walczyć o zwycięstwo w Lidze i proszą tutaj Radę Gminy, jak  

i Wójta o wsparcie w kolejnym sezonie. Mam nadzieję, że będzie on łatwiejszy, że ta pandemia 

się wreszcie skończy i nie będzie tych obostrzeń, jeżeli chodzi o treningi, o mecze, bo nie 

ukrywam, że było bardzo trudno niektóre treningi zorganizować. Nie było wstępu na halę, 

trzeba było wchodzić tylnymi drzwiami. No nie, nie było to na pewno komfortowe. 

Chciałbym tutaj również podkreślić, że duży udział w tym naszym sukcesie również ma 

Pani Skarbnik, która była zawsze, zawsze, kiedy była potrzebna, była do dyspozycji i dużo, 

dużo, dużo pomogła merytorycznie w pewnych rzeczach, które no pewnie byśmy sobie sami 

też nie poradzili. Pani Sekretarz również na wspierała od samego początku. Przychodziła 

również na mecze. Także bardzo serdecznie w imieniu swoim, jak również drużyny wszystkich 

działaczy, trenera, bardzo serdecznie wszystkim Państwu dziękuję. A teraz chciałbym prosić. 

A, jeszcze Pan Wójt tak? Dziękuję. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Jeżeli można, Panie Przewodniczący bardzo krótko, bo ta 

siatkówka rodziła się w amatorskim takim ruchem w 2015  roku. Powstała taka inicjatywa 

najpierw no spróbujemy tam programy w tej IV lidze, udało się awansować i powiem szczerze, 

że w powiecie Ostrowieckim nie ma no, w Ostrowcu nie ma wcale, w Skarżysku, nie ma w 

Końskich w dużych miastach tej siatkówki jak widzimy w tej dziewięciu  skali, że tak powiem 

tych drużyn, które się tutaj prawda znajdują, no osiągnąć ten wynik to też naprawdę to jest taki, 

no duży, bardzo duży sukces jak na poziomie gminy naszej. Obiekty nam chwalą, bo graliśmy 

i w obiektach w Pominie były mecze. Chcieliśmy również i tam żeby one się odbywały, żeby 

też tam zachęcić i przedłożyć taką no powiedzmy poziom siatkówki, niech mają dostęp 

również. Ci co przyjeżdżają na obiekt do Waśniowa mówią rzeczywiście, że to jest piękna hala  

sportowa z pełnym wyposażeniem, zapleczem i tak dalej. To jest też wizytówka, ale wizytówką 

są właśnie jest drużyna i też trzeba podkreślić tutaj, że zaangażowanie tutaj Pana Janusza 

Bugajskiego, który, który serce swoje w to wszystko wkłada. Chyba nie było meczu, na którym 

by on nie był, czy u siebie, czy na wyjeździe, a te mecze były wyjazdowe do tych miejscowości 

jak Staszów, Połaniec, czy Kielce, czy Włoszczowa kiedyś prawda i tak dalej. Piotrek 

Ogonowski, który tu się zaangażował w stronę tej buchalterii tak zwanej administracyjnej, 

zgłoszenia, Gminny Ośrodek Kultury i Sportu, bo to jest też jak sama nazwa mówi, o którym 

Janusz tutaj powiedział ale też dobre słowo i dobre takie nawyki, które były wprowadzone też 

tutaj przez Pana Przewodniczącego Rady Pana Mirosława Chamera, jak i przez wszystkich 

Radnych Rady Gminy przychylność, która tutaj była w tym kierunku, to trzeba przyznać, że 

wasza obecność na tych meczach również to też dawała skrzydeł nie tylko działaczom, ale 

myślę, że zawodnikom. No i tak jak napisali te słowa podziękowania tutaj pod naszym adresem 

to nie są przypadkowe. Słuchajcie, to jest wysiłek, to jest zaangażowanie, wyjazd, obowiązek. 

No to są pewne rzeczy, które akurat tutaj u nas dominują. Mamy młodzież, która się szkoli, 

która w Gminnym Ośrodku Kultury się przygotowuje do takiego, nazwijmy wielkiego sportu, 

ale część naszej młodzieży uczestniczy bezpośrednio w rozgrywkach, chociażby w Ostrowcu. 

Tam mamy młodzież i w szkole, i Mistrzostwa Sportowego mamy w sekcjach pływackich, 

mamy w sekcjach piłki nożnej, w różnych kategoriach wiekowych. Tam się rozwijają, bo tam 
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jest pełen profesjonalizm, przygotowania tego dziecka, czy młodzieży do takiego właśnie 

sportu wyczynowego. Natomiast no my próbowaliśmy to zrobić. Myślę, że dzięki wszystkim 

tym, którzy nie ważne w jaki sposób, ale tą swoją cegiełkę włożyli w to, że bardzo ciepło się 

wyrażają. Miałem w sobotę już po wszystkich rozgrywkach tutaj od Prezesa Polskiego naszego 

Okręgowego Związku Piłki Siatkowej telefon z gratulacjami, z podziękowaniami. Słuchajcie, 

no przyjemne to jest, bo mówi, że nie przypuszczał, że akurat nasza drużyna no wzniesie się, 

że tak powiem na takie wyżyny i zajmie II miejsce w naszym województwie. No to jest sukces 

i jeszcze raz wszystkim bez wyjątku chciałem podziękować tutaj za to zaangażowanie, za tą 

działalność taką no społeczną na rzecz właśnie tej drużyny i tego wyniku.  Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Mirosław Chamera: Dziękuję Panu Wójtowi. Czy ktoś jeszcze chciał 

zabrać głos? Ja tu jeszcze chciałem zauważyć, że rzeczywiście tutaj Pan Janusz mówił, lubiłem 

chodzić na mecze przed pandemią i tam zauważyłem takie dziwne, taką dziwną zależność. 

Zawodnicy siódme poty wylewali na parkiecie, a tutaj obecny nasz kolega Janusz zawsze 

wychodził też miał na plecach mokrą koszulkę, tak przeżywał każdy mecz, także to mi się 

rzuciło tak w oczy. On tu wszystkich wymienił, ale tu cały organizator i cały mentor tej drużyny 

to właśnie to jest Janusz Bugajski i w sumie ta drużyna to można powiedzieć że to jest twoje 

dziecko, także II miejsce w skali województwa niewątpliwie promuje gminę Waśniów, także 

gratuluję. 

Tu jeszcze się zgłosił do zabrania głosu Mariusz Sala. 

Radny Mariusz Sala: (niewyraźne) Na piśmie to zostało przekazane do Księży, w ogóle 

tego było nie podane i wczoraj mnie Pani zaczepiła po mszy, czy ona będzie musiała przyjechać 

do Urzędu gminy, żeby się spisać?  

Przewodniczący Mirosław Chamera: Jeszcze, ja nie usłyszałem początkowej wypowiedzi. 

Radny Mariusz Sala: Bo Pan Wójt już wspomniał dzisiaj, że zostało wybrane 3 

Rachmistrzów do spisu ogólnego tak?  

Przewodniczący Mirosław Chamera: A, rozumiem. 

Radny Mariusz Sala: A w tym piśmie co poszło wczoraj do Księży i przeczytali  

w parafiach, to w ogóle nie ma tego uwzględnionego że są wybrani, tylko że można się spisać 

przez stronę internetową albo w godzinach w Urzędzie Gminy. Taka starsza Pani mówi no nie 

mam Internetu, ja będę musiała do Urzędu przyjechać. 

Przewodniczący Mirosław Chamera: Wydaje mi się, że to za pośrednictwem Sołtysów 

sprecyzujemy i  przekażemy społeczeństwu tą informację. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Zatwierdzenie tych, bo zostali wybrani 3 rachmistrzowie 

spisowi tak z 8, czy 9 osób, które mieliśmy na początku i te osoby będą też wskazane, one będą, 

one będą również podane, jak będą zatwierdzone przez Kielce. Bo my nie możemy podawać 

wcześniej nazwisk i dostępu, telefonu, czegokolwiek bo to musi być pewną procedura. Zostali 

wybrani 3 rachmistrzowie, będą pracować na takiej samej zasadzie, jak to było przy spisie 

rolnym. Tak samo, więc tutaj to  to co wiedzieliśmy na ten czas informujemy, że od 1 będzie 

to miało miejsce i również myślę, że tutaj Sołtysom podamy, że taka jest możliwość przez 

rachmistrzów  wpisowych. Podamy to. 

Przewodniczący Mirosław Chamera: Dziękuję. Tu jeszcze Pan Janusz Bugajski prosił  

o zabranie głosu. 

Radny Janusz Bugajski: No ja jako ten mentor siatkówki, jak Pan Przewodniczący 

wspomniał, chciałbym tutaj w tym momencie zaprosić na środek Pana Przewodniczącego  

i Pana Wójta.  

W związku z tym, co powiedziałem tutaj przed chwilą w ramach takich podziękowań dla 

Pana Przewodniczącego, w sumie dla całej Rady, ale na ręce Pana Przewodniczącego składamy 

taki medal pamiątkowy, także bardzo Panu dziękuję, bardzo Państwu dziękujemy. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Serdeczne podziękowania dla Pana Mirosława Chamera, 

Przewodniczącego Rady gminy Waśniów i wszystkim Radnym gminy Radę Gminy za pomoc 
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przy organizacji rozgrywek Świętokrzyskiej Ligi Piłki Siatkowej Mężczyzn w sezonie 

2020/2021. Wdzięczni działacze, trener, zawodnicy drużyny GOKiS Waśniów 26.03.2021. 

Przewodniczący Mirosłąw Chamera: Dziękuję za to wyróżnienie. To jest również dla całej 

Rady. Może po dezynfekcji, przekażę to jako ten medalion przechodni dla całej Rady. Dziękuję. 

Wójt Krzysztof Gajewski: I to już prezentujemy Państwu, bo w piątek wręczono, że tak 

powiem po meczu właśnie tą statuetkę taką II miejsce Świętokrzyskiej III Lidze Seniorów  

w tej piłce siatkowej właśnie na ręce tutaj trenera i zawodników naszej drużyny. Byliśmy 

świadkami po tym meczu, gdzie wygrali 3:2 z Połańcem i to dało nam właśnie te II miejsce  

w Lidze. I wszyscy, wszyscy zawodnicy otrzymali również medale właśnie za II miejsce  

w Świętokrzyskiej Lidze Seniorów Piłki Siatkowej. Właśnie kolor przedświąteczny, biskupi 

jak Pan Przewodniczący powiedział wcześniej. No i to jest mówię, no niewątpliwie niebywały 

sukces. 

Rady Janusz Bugajski: Ja sobie właśnie założyłem okulary, także będę mógł przeczytać, 

co tu jest napisane. 

Serdeczne podziękowanie dla pana Krzysztofa Gajewskiego, Wójta gminy Waśniów za 

pomoc przy organizacji rozgrywek Świętokrzyskiej Ligi Piłki Siatkowej w sezonie 2020/2021. 

Wdzięczni działacze, trener i zawodnicy drużyny GOKiS Waśniów 26 marzec 2021 roku. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Dziękuję bardzo.  Ja tylko powiem, że tu jest taki łabędź 

waśniowski, który gra w piłkę siatkową. Z drugiej strony jest ładny herb gminy Waśniów 

właśnie w takiej statuetce. Myślę, że to jest taka pamiątkowa dla nas wszystkich, bo mówię tak, 

powiem, to jest historyczna chwila dla takiej miejscowości jak nasza, także jeszcze raz 

gratuluję. Też dziękujemy za to, co robisz dla tej siatkówki. Janusz otrzymał taką statuetkę tam 

na miejscu wtedy od zawodników, trenera i ode mnie, więc dzisiaj już mu nie wręczaliśmy po 

raz drugi, ale, ale tak to się stało. 

Radny Janusz Bugajski: Bardzo dziękuję i obiecuję, że jeżeli tylko zdrowie pozwoli, to  

w kolejnym sezonie będziemy walczyć o całą pulę, że tak powiem, no, dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Mirosław Chamera: Czy ktoś jeszcze w punkcie 12, sprawy różne chciał 

zabrać głos? Ja na koniec chciałem powiedzieć, że zbliżamy się do Świąt Wielkiej Nocy, to jest 

praktycznie Wielki Tydzień się już zaczął. Jesteśmy gminą typowo rolniczą. Rolnicy całą zimę 

czekali, aby już wyruszyć w pola, uprawiać, zabezpieczać płody na sezon 2021 i to wszystko 

się dzieje bardzo ładnie, jak co roku z jednym bardzo ważnym aspektem, czyli wszystkie te 

obchody Świąt i te prace polowe przeżywamy w szczycie pandemii. 

Dzisiaj rano, przy śniadaniu w wiadomościach usłyszałem, że z wczoraj było 29 500 

zachorowań z tym 131 zgonów. Fachowcy przewidują szczyt tej III fali na pierwszą dekadę 

kwietnia. Także z okazji tych nadchodzących Świąt, chciałem życzyć wszystkim przede 

wszystkim zdrowia. Aby choroby nas.. No to teraz ja też muszę wstać. Aby choroby nas nie 

dotykały i wszystkim mieszkańcom nam tu wszystkim zgromadzonym i wszystkim rodzinom 

życzę, abyśmy przy tym śniadaniowym spotkaniu Wielkanocnym wszyscy spotkali się  

w zdrowiu. Jeszcze raz w tych ciężkich czasach życzę wszystkiego najlepszego, aczkolwiek to 

może i tak brzmi to sloganowo, ale naprawdę szanujmy się. Są takie przypadki, teraz już coraz 

bliżej, że dzisiaj na przykład już widzimy sąsiada, a za 2, 3 dni już go nie widzimy. Dotyka nas 

to obrazowo i dziwię się tym głosom, którzy twierdzą, że wirusa nie ma, pandemii nie ma, nie 

przestrzegają obostrzeń, nie chodzą w maseczkach. To jest dla mnie lekceważące. Niemniej 

jednak, jeszcze raz wszystkim życzę dużo zdrowia. 

Wójt Krzysztof Gajewski: Jeżeli można, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Z mojej 

strony również Święta Zmartwychwstania Pańskiego przyszło nam przeżywać już kolejny rok 

w czasie tej pandemii. Myślę, że święta są w sposób szczególny. Będziemy również przeżywać 

tą szczególną chwilę dla nas wszystkich. Ale trzeba powiedzieć, że Wielkanoc to czas nadziei, 

odrodzenia, wiary w Chrystusa i w drugiego człowieka. 
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Niech te Święta dadzą nam dużo miłości, wiary, że to wszystko się szybko skończy, co nas 

niestety dotyka. Abyśmy mogli na co dzień pokonywać te wszystkie trudności dnia 

codziennego. Wesołych Świąt, spokojnych. Jeszcze raz ode mnie, od wszystkich pracowników 

Urzędu, od Kierownictwa Urzędu dla Was, dla Wszystkich, dla wszystkich Mieszkańców 

Gminy Waśniów. Z Panem Przewodniczącym podpisaliśmy życzenia, które będą odczytywane 

podczas Świąt Wielkiej Nocy. Niech Bóg da nam siłę w pokonywaniu tych wszystkich rzeczy, 

które nas niestety bolą. Wszystkiego dobrego na Święta. 

Przewodniczący Mirosław Chamera: Ja chciałem złożyć szczególne podziękowania 

załodze Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Dziękuję wszystkim lekarzom na czele  

z Panem Kierownikiem Janem Kaczanowskim. Dziękuję wszystkim pielęgniarkom, bo to 

trzeba powiedzieć, że to oni stoją na pierwszej linii tego frontu i to oni jako pierwsi dotykają 

tego problemu pandemii. Szczególnie dziękuję wam za waszą pracę i życzę wam też również 

zdrowia. Proszę o przekazanie wszystkim pracownikom. Zwracam się tu do naszej Radnej 

pracownicy, tych życzeń i podziękowań. 

 

 

Ad. 13. Zakończenie obrad 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i zamknął dwudzieste szóste 

posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. Obrady zakończono o godzinie 10:08. 

 

 Przygotowała:  Przewodniczył: 

Anna Dudek Mirosław Chamera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


